
© Copyright 2016 Dagblad De Limburger / Limburgs Dagblad. 
Het auteursrecht, ook ten aanzien van artikel 15 AW, wordt 
uitdrukkelijk voorbehouden. Zaterdag, 15 oktober 2016

Kritiek op 
versnellen 
dijkverhoging

Plannen van het water-
schap Peel en Maasvallei
om versneld dijken op te ho-
gen, stuiten op kritiek van
de provincie.
Begin dit jaar maakte het
schap bekend dat het de
aanleg van nieuwe dijken en
het ophogen van bestaande
exemplaren met een paar
jaar wil versnellen. Ook het
verplaatsen van dijken op
vijf locaties in Limburg zou
versneld moeten plaatsvin-
den. In 2020 zou alles dan
afgerond moeten zijn. De
aanpak is het paradepaard-
je van waterschapsvoorzit-
ter Ger Driessen. Hij stelde
een speciale projectgroep
samen voor de versnelling,
en trok een externe deskun-
dige aan om die groep te lei-
den.
Gisteren uitte gedeputeer-
de Daan Prevoo kritiek op
de plannen. „Limburg wordt
echt niet onveiliger als je de
urgentie wat tempert. Je
moet eerst zorgen dat je
draagvlak hebt bij de bevol-
king en bij andere overhe-
den voordat je begint. Dij-
ken verplaatsen, dat doe je
maar één keer. Dan moet je
het wel meteen goed doen.”
Volgens Prevoo moeten an-
dere overheden meebeta-
len aan de ambitie van het
schap. „We hebben deze
week met de minister over-
eenstemming bereikt over
plannen tot 2030. Het kan
niet zo zijn dat één partner
ineens de datum naar voren
schuift.”
Het waterschap laat weten
dat het voor de eigen plan-
nen vasthoudt aan de ver-
snelling en dat de financie-
ring daar voor klaar ligt. „De
provincie richt zich ook op
projecten voor de langere
termijn.”


